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● Narcís Colomé (CiU) és
el tercer alcalde de Riuda-
renes de l’actual mandat.
Un regidor trànsfuga va
fer perdre l’alcaldia a qui
fins llavors n’era alcalde,
Jordi Gironès (AIR-PSC),
i va donar el govern a CiU.
El segon alcalde, Jordi
Ros (CiU), va cessar per
problemes de salut.

–Feu-me un petit ba-
lanç d’aquests primers
mesos al capdavant del
govern.

–«Va ser una mica com-
plicat al principi per les
circumstàncies que es va-
ren produir. Però de mica
en mica les aigües han tor-
nat al seu lloc i ara es fa
una bona feina que està
donant resultats, com ara
desencallar el tema de
l’escola, fer l’aprovació
del POUM, que ha costat,
ja que hem hagut de fer
dos textos refosos i ara fi-
nalment ja s’ha aprovat.
També hem canviat la re-
collida de les escombra-
ries, que abans es feia por-
ta a porta, i ara s’ha passat
als cinc contenidors i s’ha
implantat la recollida de
matèria orgànica. També
s’ha comprat un camió
nou i una màquina d’es-
combrar.»

–El canvi de govern a
causa d’un trànsfuga ha
provocat molta mala
maror. Com veu tot
aquest procés?

–«Això va començar el
dia de les eleccions ma-
teix, quan CiU va treure un
gran resultat. Va passar
d’un regidor, que era a
l’equip de govern amb
l’exalcalde Gironès, a te-
nir-ne quatre. Per nosal-

tres va ser gairebé una vic-
tòria. El senyor Gironès no
va acceptar aquest resultat
i varen anar a la seva sense
voler parlar mai amb el
nostre grup, i això va por-
tar al que va passar. Els va
plegar el regidor i vam en-
trar en una fase que podia
dur a una situació ingover-
nable, perquè érem quatre,
quatre i un. I es va arribar a

aquest pacte per tirar enda-
vant aquest mandat amb el
senyor José Miguel Martí-
nez.»

–Al final, CiU no els
ha expulsat. És un aval
a la vostra actuació?

–«Jo crec que sí. El po-
ble no funcionava i feia
falta aquest pas perquè el
poble estava quedant en-
deutat, hi havia mala ma-

ror. Era necessari.»
–En els plens, però,

l’ambient continua ir-
respirable i amb molta
tensió.

–«Nosaltres ens com-
portem, fem la feina de go-
vern. L’oposició no ha
acabat de trobar el seu lloc,
i per això hi ha aquesta
confrontació».

–Quina és la situació

actual de Semursa?
–«La situació de Semur-

sa és bona. La prova és que
s’ha fet això de la recollida
d’escombraries, i s’hi es-
tan fent obres. Es donava
una situació una mica
complicada, ja que hi ha-
via un barrig-barreig de
tres empreses dins Semur-
sa. Ara estem fent que ca-
dascú tingui la seva zona.»

–La situació econòmi-
ca de l’Ajuntament és
tan dolenta com s’ha
dit?

–«És bastant fotuda. La
culpa és de l’anterior
equip de govern, que no va
saber planificar els pressu-
postos del 2007, es va llan-
çar a l’aventura, va creure
que vendria les parcel·les
de Can Fornaca i que la si-
tuació econòmica conti-
nuaria gairebé igual. Men-
tre la construcció va conti-

nuar baixant, ells van con-
tinuar fent despesa, i això
va quedar tot per pagar.
Quan vam arribar no vam
tenir altre remei que fer un
crèdit d’1.320.000 euros.»

–Quins grans projec-
tes voleu tirar endavant
properament?

–«Tirar endavant els
projectes del programa
sense parar el que hi ha en-

gegat. Acabar de fer el po-
liesportiu, la nau industrial
de Can Pruna, fer l’escola,
el centre cívic i equipa-
ments a Can Fornaca.»

–Quan estarà l’escola?
–«Ens han assegurat

que estarà feta abans que
passi un any. El març de
2010 hauria d’estar acaba-
da. Possiblement part del
curs vinent podria ser que
es fes allà, perquè l’actual
escola és bastant precà-
ria.»

JORDI COLOMER

Colomé reivindica la feina feta durant els primers mesos del seu mandat i legitima la manera com CiU va accedir a l’alcaldia, pactant amb un
trànsfuga d’AIR-PSC. També acusa l’exalcalde, Jordi Gironès (AIR-PSC), d’haver menystingut els resultats electorals de la llista convergent

«L’oposició no acaba de trobar el seu lloc»
Narcís Colomé. ALCALDE DE RIUDARENES PER CIU

Colomé, la setmana passada, en un parc de Riudarenes. /  JOAN SABATER

SITUACIÓ ECONÒMICA

«És bastant fotuda. La culpa és
de l’anterior equip de govern,
que no va saber planificar els

pressupostos de 2007»
NOVA ESCOLA

«Possiblement part del curs
2009-2010 podria ser que es fes
allà, perquè l’actual escola és

bastant precària»

● Salt. Una vintena de
persones convocades per
EUiA van refer ahir el re-
corregut des de l’antic
Centre Republicà de
Salt, al Veïnat, fins a
l’antic ajuntament, al
carrer Llarg, per comme-
morar l’aniversari de la
proclamació de la Repú-
blica (a la imatge). A
Llagostera, també es va
celebrar un acte de reme-
moració, a la plaça de
l’Exili. / EL PUNT

SALT
Celebren l’aniversari
de la República

● Campllong. Unes 31.500
persones van visitar du-
rant el cap de setmana la
Fira de Primavera de
Campllong, que l’orga-
nització qualifica com un
èxit ja que ha augmentat
el nombre respecte a
l’any passat. El bon
temps va afavorir la pre-
sència de visitants a la fi-
ra i que es poguessin fer
totes les activitats pro-
gramades. / M.V.

CAMPLLONG
Més de 31.000
persones a la Fira de
Primavera


